

Title (en)
Supporting bracket.

Title (de)
Abfangkonsole.

Title (fr)
Console d'appui.

Publication
EP 0235757 A2 19870909 (DE)

Application
EP 87102767 A 19870226

Priority
DE 8605257 U 19860227

Abstract (en)

The invention relates to a supporting bracket which can be fastened to a supporting wall via an anchoring element and to a process for producing it. An extension piece (3) with a vertical toothed carrier (11) is mounted vertically adjustably on this anchoring element for the purpose of supporting a facing plate. The toothed (14) of the toothed carrier (11) is in engagement with a supporting shoulder (21) of a thrust plate (20). The thrust plate (20) together with the angled supporting shoulder (21) is punched out from a plate part (4) of the extension piece (3), the plane configuration of the thrust plate corresponding to the recess (25) in the plate part (4). <IMAGE>

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft eine Abfangkonsole und ein Verfahren zu ihrer Herstellung, die an einer Tragwand über ein Verankerungselement befestigbar ist. An diesem Verankerungselement ist zum Abfangen einer Verblendplatte ein Ausleger (3) mit einem vertikalen Zahngangsträger (11) höhenverstellbar gelagert. Die Zahngang (14) des Zahngangsträgers (11) ist mit einer Tragschulter (21) einer Stützplatte (2a) in Eingriff. Die Stützplatte (20) mit der abgewinkelten Tragschulter (21) ist aus einem Plattenteil (4) des Auslegers (3) herausgestanzt, wobei die plane Stützplattenkonfiguration der Ausnehmung (25) im Plattenteil (4) entspricht.

IPC 1-7
E04F 13/08

IPC 8 full level
E04F 13/08 (2006.01)

CPC (source: EP)
E04F 13/0857 (2013.01)

Cited by
GB2263918A; EP2017400A1

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
DE 8605257 U1 19860515; EP 0235757 A2 19870909; EP 0235757 A3 19890104

DOCDB simple family (application)
DE 8605257 U 19860227; EP 87102767 A 19870226